
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 5. juli 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 901
Mener ministeren, det er problematisk, at medarbejdere i Sundhedsstyrelsen
ikke har haft den fornødne faglighed til at behandle indsigelser til Sundheds-
styrelsens undersøgelse af brugen af Omniscan, hvorved bl.a. kritiske læge-
faglige kommentarer til rapporten er blevet journaliseret forkert og dermed ik-
ke var at finde på den relevante sag og således heller ikke var tilgængelig for
aktindsigt mv.? (jf. Dagensmedicin.dk, 15.05.2009, ”Tilsynssager på vej mod
Herlevradiolog”)

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Andersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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